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Горбунова О.В. Webquest: Dignity In Life, Dignity In Death.
Послан  Горбунова Оксана Викторовна - 22.09.2011 21:29
_____________________________________

http://sportscelebreties.jimdo.com/ 
 The phrase “ Dignity of Man”  means a symbol of achievement, struggle, hard work, growth,
advancement, and the possibility of change The man should have a spiritual base in order to make him
complete. According to Mirandolov all men must be familiar with the god above him and become lord to
everything beneath him.  
So this WebQuest "Dignity in Life, Dignity in Death" is intended for the students  of 9 and 10 Forms.
Together with your group you are going to get acquainted with four outstanding and well known people
who have shown much dignity in their life. You will explore their lives and try to answer the questions:  

Do these people really deserve to be admired?  

Have they really shown much dignity in their lives?  

Why can we name them as the most admired, honored and respected human beings that ever lived?
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Горбунова О.В. Webquest: Dignity In Life, Dignity In Death.
Послан  Муравьева Галина Федоровна - 28.09.2011 21:06
_____________________________________

Оксана Викторовна! Вы проделали огромный труд, создав такой Web0quest! Мне всё
понравилось:и форма представления задания, и процедура, и оценивание. Есть даже работы
учеников в Prezi! Это отлично! Желаю вам, чтобы этот проект был реализован!!! :)

============================================================================

Горбунова О.В. Webquest: Dignity In Life, Dignity In Death.
Послан  Горбунова Оксана Викторовна - 02.10.2011 20:34
_____________________________________

Этот квест к аттестации, основан на УМК Биболетовой 10 класс 1 модуль спорт
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Горбунова О.В. Webquest: Dignity In Life, Dignity In Death.
Послан  Разуваева Вера Григорьевна - 22.10.2011 09:57
_____________________________________

Уважаемая Оксана Сергеевна! 
Хочется выразить Вам слова благодарности за проделанную работу. Это профессионально!
Большое разнообразие ресурсов, хорошо спланированный процесс работы помогут учащимся
провести исследование. Результатом станут их эссе и презентации.
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